
PROTOKoL Ni XIl2015

z sesii Rady Gminy Rybno odb''tei w dniu 24 wrzecnia 2(n5 r.

w Sali Konferencinei Uzgdu Gminy w Rybnie pod pzewodnictwem

Pana Andrzeia Kornackiego - Przewodnicz4cego Rady cminy Rybno

Obrady rozpoczgto o godz. \4:00, zakoficzono o godz.15:00

Stan osobowy Rady - 15 Radnych,

W obradach bierze udzial 12 Radnych,

nieobecni: Grzegorz Rozentalski, Waldemar Reszka i Piotr Kamiiski,

- liEta obecnojci stanowi zal4czrrik do protokolu,

Spoza Rady Gminy w sesii uczeshiczyli:

1.Pan Tomasz Wegrzynowski - W6jt cminy

2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik cminy

Ad.1 i 2 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno6ci obrad,

Obrady XI s€sji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 14:00 Pan Andrzej Komacki przewodniczqcy
Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych. Nastgpnie stwiefi,ztl, Ze po sprawdzeniu listy
obecnosci jest 12 radnych.

Ad.3. Ustalenie porz1dku obrad.

1. Otr,eaicie segii,

2. Sfwierdzenie pEwomocnosci obrad,

3. Ustalenie porzidku obrad.

4. Podjgcie uchwal w nastepujlcych sprawachr

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2015-2020,

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2015 rok,

5. Wolne wnioski i zapltania.

6. Zamknifcie obrad.

Przewodnicz4cy Rady cminy przedstawfi porz4dek obrad.

Pan Andrzej Komacki - Przewodriczqcy Rady poddal pod glosowanie porz4dek obrad

Rada Cminy w glo6owaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci
12 Radnych glosami:

-,,2 " -77
- 4rzeciw' - O

-,,wstrzymuj{cych sif" - 1

przyiela porz4dek obrad Xl sesji Rady Gmiry.



Ad.4 Podjecie uchwal w nastgpujqcych sprawach:

Przewodnicz4cy Rady PoProsil o wyjasnienia Par-ra Tomasza Wggrz]'nowskiego - W6ita Gminy i
Paniq Zdzislawg Kanicz Skalbnik Gminy.

W6it Gminy - Pan Tomasz Wggrrynowski przedstawil pismo od Komendanta Woiew6dzkiego

Policji o wsparcie finansowe na Fundusz l{sParcia Policii-w Olsztynie na Place remontowe

oosteru-nku policii w Rybnie min. termomodelnizacje budynku i remont dachu i zakuP drugieSo

iamochodu ila policii w wysokodci 38 000,00 zl Pan W6jt przedstawil sytuacie ekonomiczne

policji i dzieki wsP6lPracy umozliwi to utrzymanie Posterunku Policji w Rybnie'

W zwi4zkn ze zbliiaj4cymi sig wybolami Pan W6jt i w ramach srodk6w z dotacii celowei na

przeprowadzenie wybor6w do Sejmu RP i Senatu RP zakuP pieca o koszcie ok 5 300 zl

do lokalu wyborczeSo

Pani Zdziglawa Kanicz wskazala i iti

,,W drriu 24 wrze6nia 2015 roku dokonano zmiany dochod6w i wydatk6w 2015 roku'

Dochody

Dochody Gminy Rybno w roku 2015 zwigksza sie o kwote 76 238,00 zl i Po zmianie w,'nosz4

24570170,86 zl.

Wydatki

Wydatki Gminy Rybno w roku 2015 zwigksza sie okwote76 2j8,00 zli Po zmianie wFloszE 863

938,86 zl.

Przychody

Przychody nie ulegly zmianie i wynoszQ 2 328 228,o0 zl, w lyrtl.:

- kredyt w wysokoki 500 000,00 zl.

- inne Zr6dla (wolne Srodki) nie ulegly zmianie i wynoszE 1 828 228'00 zlorych'

Rozchody

Rozchody nie ulegly zmianie i wynosz4 1 034 400,00 zl, w ly'n.l

- splarapoZyczek ZWFOS w wysokoki 359 40Q00 zl,

- splata kredyt6w w wysokosci 675 000,00 zl.

Finansowanie defic]rtu i przeznaczenie nadwyiiki

Deficyt budzetu w wysoko6ci 7 293 a28,oo zl oraz planowana sPlata lat kredyt6w i Pozyczek w
wysokoSci 1 034 400,00 zl zostame Pokryta Przychodami z innych Zr6del (wolnych Srodk6w) w
wysoko6ci 1 828 228,00 zl oraz kredytu w wysoko6ci 500 000,00 zl.

Kwota dlugu

Kwota wykazana jako dtug na koniec 2015 roku jest wynikiem dzialania: dlug

z poprzedniego roku + zaciqgany dtug w 2015 roku - splata dlugu w 2015 roku. W pozycji tei nie

uwzglgdnia sig dlugu zwl4zk6w , do kl6tych naleZy gmina

Planowana kwota dlugu na koniec 2015 roku wynosi 3 475 163 '21 
Aotych.

Nastepnie Plzewodniczqcy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly, w kt6rej glos zabrali:

Radny - Pan Bogdan Wantowski: ,Jest zwigkszenie dla policji, a jest jeszcze zwigkszenie na zakup

sarnochodu dla OSP Jeglia bylo 80 tys. zl a jest teftz 706lys. zl.. Zalecenia audyhr byty Ze rr:.an:.y za



duzo st!ar;y, a dokladamy kolejne pieniEdze 26 tys zl, nie mamy.irodk6w na inne cele w gminie'

a musimy dotowai straz kt6la jest niePotrzebna w tym wyPadku "

I,ly6it Gminy - Pan Tomasz wegnynowsk i| ,,z}ad'zam sie zTobe, jej mobilno6c jest niewielka, nie

iest w strukfurach kralowego systemu. Konsti:lcja budietu jest rzecz zasla a - 50 tys zl z

Zurriarl Cio-n"go osf *i of"rtytti" i to dostaiismy Zakladane bylo- 50 tys od Starostwa

no-iuto-"go i SO"tys. z budietu gminy " Par-r W6jt poinformowal, Ze OSi Jeglia otrzymala dotacje

z ZG (EP "w Olsztynie, a Staros-two iowiatowe w Dzialdowie uszczehilo spos6b finansowania

iednostek osp, ktore nie sq w ksrg, ti. dla jednostek z ksrg 50% a dla Pozostalych 30% Doszli5my
'ao fo*"*u*, ze dofinansowujemy jednostki z ksrg Ale jednostka oSP Jeglia oftzyrlr.ala itL
dofinansowanie z Zarz4dtt Gl6wnego OSP w Olsztynie oraz ze Starostwa Powiatowego w

Dzialdowie. Zaktp byl zaplanowany i obiecany Przez Poprzednika Trwaia rozmowy na temat

przeksztalcenia 
"rioty 

t toiu kosztuje 750 tys. a subwenqi otrzymujemy 250 - 280 tys zl Jest

iuza szansa na akcepLcjg mieszkartcow i mozliwose otlzymania oszczgdno6ci w oswiacie Zarz4d

Gl6wny OSP z Oiszqna nie wyrazil zgody na zmiang,,albo na to albo wycofujemy"

Ze Starostwem bysmy mogli jeszcze negociowai

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Talal ,, jak kto6 nam d+ 70 tys zl a my mamy dolozy'

20 ci 30 tys. zl. i-to ma byf na straz Byi moie ona nie iest w Jeglii potrzebna, ale jak sig co6

wydarzy urJegli a bgdzie jakie6 nieszczgscie, a my te stlaz zamkngli-albo nie dalismy na samoch6d

i wtedi nikt iie pytal diaczego tylko czemu ,esrny nie dali, migli6cie 70 tys i mieli6cie troche

doloiya. Ja lwaZai.n, 2e strai to strategiczna rzecz Nie oznacza, Le wszys*ie Pieniedze drajq i56 na

sbaz. Nie wiadomo kiedy to bedzie Pottzebne "

w6it Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: Pan W6jt podkre6lil sprawg budowania kapitalu

"poie.r.r"go, 
ktotu byla poruszane min na konJerencji na Uniwersytecie Warfiiilsko - Mazu:rskim

w Olszg.nie. ,,Kapital spoleczny je6li chodzi o straz w Jeglii jest Ptzy golowatry, na lo ,eby przyj4'
ten samoch6d i o nieSo zadbad. Dzigki temu ilus tall1 fittodych ludzi bedzie Przy tym samochodzie

cllodzie coi robia zaimowa€ sig". W Jegli Po wygaszeniu tej szkoly co my tej wsi moiemy

zaproPonowaa.

Radny - Parl Bogdan Wantowskil ,,Panie W6jcie my nie dajemy 26 tys tylko 56 ty6 z budtetu
nasz wklad jest."

W6it Cminy - Pan Tonrasz Wggrz;rnowski: Pan W6it PodkreStl, 2e tzasadtil dlaczego z tak4

propozycj4 wyszedl.

Wiecej pytan nie wniesiono. Przewodnicz4cy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu Projektu
uchwaly poddal go pod glosowarie

Rada Gminy w glosowaniu iamym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych

w obe.noici 12 Radnych, jednoglo6nie glosarni:

- 9 - ,,2a",

- 0 - ,,ptzeciw"

- 3 -,,wstrzymui{cych sie"

podigla uchwalg Nt X/9345 w splawie zmiany w zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowei

cminy Rybno na lat^ 2075-2020.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

2) zmian w budzecie Gminv Rvbno na 2015 rok

Przewodniczqcy Rady poprosil o wyjasnienia Pani4 Zdzislawg Kanicz Skarbnik Gminy

W dniu 24 wrzesnia 2015 roku wProwadza sie zmiany nastgPuiEco:



Dzial 010 Rolnictwo i lowiectwo

zmnieisza sie wydatki maiabkowe w zadaniu inwesq/cinym Pn.,,Ploiekt kanalizaqi sanitamej

Hartowiec, D;bi;n i remoniu hydrofomi w Hartowcu" o kwotg 40 000'00 zl

Dzial 700 Gospodarka mieszkaniowa

Zwigksza sie dochody maj4&owe - wplaly z tytulu odplatnego nabycia prawa wlasnosci w

wysoko3ci 10 000,00 zl

Dokonuie sie Przeniesienia planu migdzy paragrafami wydatk6w bieZqcych w wysokoSci 5 000'00

zl z ptzez^aczeriem na zakuP uslug Pozostalych.

Dzial 750 Adminishacia Publiczna

Zwigksza slg wydatki bie2qce w rozdziale ,,Pozostala dzialalnosC" w wysoko6ci 6270'00 zl z

p.r"r.u.rer,te na zaluP material6w i wyposa2enia oraz skladki na Fundusz Placy'

Zmnieisza sie wydatki bie2ace o kwotg18 520,00 zl.

Dzial 757 lJtzjdy naczelnych organ6w wladzy paf,stwowei, konboli ochrony ptawa oraz

sldownictwa

zwieksza sie dochody i wydatki bieZ4ce w wysokosci 17 248,00 zl z przeznaczeniem

na przygotowanie i przeprowadzenie wybo!6w do Sejmu RzeczPospolitej Polskiej

i Senatu Rzeczpospolitej Polskiej zarz4dzonych na dzieri 25.10.2015 r.

Dokonuje sie przeniesienia Planu miedzy Paraglafami wyda&6w biezacych w wysokosci 1 343,48

zl w rczdziaJe ,,Referenda og6lnokaiowe i konstytucyjne" z przeznaczeniem

na zalep nraterial6w i w)?osazenia.

Dzial 4Bezpieczefistwo publiczne i ochrona PrzeciwPozalowa

Rozdzial,,Ochotnicze straze Pozarne'

Zwigksza sig dochody majatkowe - wplywy ze sptzedaLy mienia gmirurc8o w wysokosci

25 000,00 zl.

Zwigksza sie wydatki rnaiatkowe w wysokosci og6lem 64 000,00 zl, w tym :

- wplaty jednostek na fundusz celowy na finansowanie lub dofinansowanie zadari

inwestyclnych - do wykonania termoizolacji Scian zewnehznych wtaz z wyPraw|
elewacinA bud,'nku Posterunku Policji w Rybnie w wysokoSci 38 000,00 zl,

- dla zadania p . ,,Zak:up lekkiego samochodu ratowniczo ' Saea\iczego dla OSP Jeglia"
w wysokosci 26 000,00 zl.

Zwieksza sie wydatki biezqce z Przeznaczetiern na zakuP material6w i wyPosazenia

w wysokosci 5 000,00 zl.

Dokonuje sie przeniesienia planu migdzy para#afami wydatk6w biezqcych w wysokosci 4 000,00

zl z ptzez;naczeniemia zakup uslug pozostalych i r6zne oPlaty i skladki.

Dzial 801 Oswiata i wychowanie

Dokonuje sig przerriesienia planu migdzy paragrafanri wydatk6w bieZ4cych w wysoko6ci

L3 630,00 zl z ptzeznaczen)em na w)'nagrodzema osobowe, pochodne od w1'nagrodzei
i zalup uslug pozostalych.

Dzial 851 Ochrona zdrowia

\N rozdziale ,,Przeciwdzialanie alkoholzmowi" dokonuie sie przeniesienia miedzy Paragrafami
wydatk6w bieZ4cych w wysoko6ci 3 000,00 zl z ptzeznaczenietrna zakup uslug pozostalych.



Dzial 852 Pomoc sPoleczna

Zwieksza sig dochody i wydatki bie2Ace na Podstawie Decyzii.-Woiewody Warmirlsko -
Uurir."["*o'N. f< z 4i/ 2015'w wysokosci 28 990,00 zlna wyplate zasilk6w stalych'

Dzial 854 Edukacyina opieka wychowawcza

Zwigksza sig wydatki bie24ce w wysokosci 'IO 200.00 zl z ptzez aczeniem na wyplate styPendium

naukowe dla ucari6w.

Dzial 900 GosPodarka Kornunalna i ochrona Srodowiska

w rozdziale ,,Pozostala dzialalno&" zwi,gksza sie dochody biezace w wysokosci 1 00000 zl (srodki

z Woiewoazt<i"go Funduszu Ochrony Srodowiska i GosPodarki wodnei w Olsztynie) i wydatki

bie24ie w wysJkosci 7 250,00 zl z Ptzeznaczeniem na zadanie Pn ,,Konferencja - Ptaki teren6w

wiejskich' w wysokosci 1 50,00 zl.

Dzial 921 Kultua i ochrona dziedzictwa narodoweSo

Tworzy sig wydatki maj4tkowe - zadanie inwestycine pn "Zakup Pieca co do Swietlicy wiejskiq

w Debieniu" w wysokosci 5 300,00 zt.

Dzial 926Knlu$a tizYcz 
^

\N tozdziale ,,Pozostala dzialajnoS(" zwieksza sig $Tdatki biezqce w wysoko6ci 2 500,00 zl na

zakup material6w i wyPosrzenia (realizacja zadania w zakesie kultury fizycznej

i sportu - Bieg Niepodleglosci), udzial ze Srodk6w wlasnych gminy

Nastepnie Pzewodniczqcy Rady otworzyl dyskusie nad proiektem uchwaly, w kt6rej glos zabrali:

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,Pani Skarbnik chodzi o dzial 754 te 5 ly6 i 4 lys" czy cos wiecei

moina powiedzie6?"

Skarbnik Gminy - pani Zdzislawa Kanicz: ,dolozylismy te 5 tys na Paliwo do samochod6w dla

saaZy, a 4 tys przeniesienie z patagrafu do paragrafu z wyrragrodze]l. na r6zne uslugi i oplaty

i skladki ubezpieczenia 2 cze6f wiecej trzeba dla bezPieczefstwa"

Wiecej pytan nie wniesiono. Plzewodnicz4cy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu Proiektu
uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnlmr na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, iednoglosnie glosami:

- 9 - ,Fa",

-7 - ,,ptzeciw"

-2 - ,,wstrzlrruilcych sig"

podigla uchwalp Nr XV94l15 w sPt^wie zmian w budzecie Gminy Rybno na 2015 lok'

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.s.Wolne wnioski i zaP5rtania.

Glos zabrali:

W6it Gminy - Pan Tomasz Wetrzynowski podzigkowal za podjecie PrzedloZonych Projekt6w
uchwal i wzaientne zrozumienie. NastgPnie poinfolmowal o podpisaniu umowy z ANR
na wykonanie dr6g w Koszelewach i Koszelewkach. Podkreslil wysokie kwalifil€cje Skalbnik

Gfiiny w zwi4zklr z rrkazanym artykulem w Gazecie Prawnej. Zostal rczsttzygnieq ptzetargfia
wykonanie dokumentacji na wodociqgowanie Wer, Kopaniarzy, Gr4d i rozbudowy hydroforni w



Hartowcu i zostanie podPisana umowa z Proiektantem l Prosba do radnych o kontakt z

mieszkaricami i poznaniu Projektanta.

Pan W6jt zaprosil na imPreze w Truszczlnach dot za'mienia ksiezyca "bedzie 
Pan Marszalev'

Dzieki takim in wentom Pan Marszalek jezdzi dro84 538 i Gmina Rybnie nie Przekazala 2adnych

sroik6w finansowych fundacji na realizacje tej imPrezy Droga wojew6dzka 538 nie jest w

St ategll Woj"*odrt*a ale bgdzie w bud2ecie Ulzgdu Marszalkowskiego To iest dla nas wazna

tzecz.

Radny - Pan Sylwester KasProwi(z: ,,Pytanie do Parra W6jta odnosnie Osrodka SPortu i
Rekreacji, czy jesi mozliwost zmiany uchwaly cennika oPlat za wynnjem hali do tej Pory cennik

ustalala'rada grniny, a ja chca 
'eby 

ten cennik ustalala Pani Kierownik Hania Bem' czy jest

moZliwosi taka"

W6it Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowskii ,,to jesl szerczy Problem, mamy uchwale rady gtnlny

Ze W61t ustala cennik dla calej tminy i chcemy to zmieni6". Problem ten trzeba Przedyskutowad

z Radc4 Prawnym. pan Woji Jig sklania, ie kierownicy Powinni samodzielnie ustalai cennik'

relatywnie do swoich wsi Po przeisciu procedury. Na nastgPnei sesii zmienimy uchwalg' kt6ry

zr6Znicuje ceny.

Radny - Pan Sylw€ster Kasprowicz: ,,Pani Kierownik Hania Bem chce wynajrnowac halg osobom

niepekrosprawnym za darmo, dodatkowo dla dzieci do lat 18 jest w kroPce"

w6ir Gminy - Pan Tomasz wegtzynowski: ,,to zrobimy , tak mi sie nasungly osoby

niepehrosplawne, te pieni4dze i dzialalnosC z kaPitalem spolecznym. Jezeli chodzi o fundusz

antyalkoh;lowy, te 80 kilka tysiecy wynikaiace oPlat 
^a 

rzecz gmrny Chca wprowadzie i tutaj

prosba do czlonk6w komisji antyalkoholowei w m. Rybno, Zabjny, Koszelewy, Hartowiec

zatrudnimy terapeut6w w kaZdei wiekszej mieiscowo6ci tak jak to iest w innych gminach W tym
roku jest 1 miejsie w Rybnie i prz;'nosi efekty. Mamy pracownika w oSIRe Pana Wisniewskiego

ktorego policja zlapala pod wplywem alkoholu. Moiemy go wyrzlrcia z OSIR-u, ale wr6ci

do GbPSu to nie jest sPos6b. Dzigki temu, ze ta Plac6wka AA tak dobrze funkcjonuje

zaopiekowala sig i dalej rna byC pracownikiem, musi wyjsf z tego alkoholizmu Rzy tym jest

osoLq niepetrosprawn4, kt6ra kiedys uprawiala gre w tenisa, akurat teraz na sPort dla os6b

niepelnosprawnych jest du2o Pieniedzy, bo nie ma klub6w i PFRON rna 500 ty6 EURO wolnych

sroikow.-S4 m;zliwosci, ie wr6ci do sPortu i Potrzebna jest sekcja os6b niepeleosprawnych'

To jest szerszy problem kt6re z czasem sie uporz4dkujg."

Pan W6jt przedstawil propozyclg, ie koszt zatrudtrienia terapelltyt 2 ftzy w Rybnie, i po 1 razie

w pozostilych miejscowosciach. Alkoholizm iest problemem w naszej gminie. SkuPmy si9

i walczmy z alkoholizmem w sPos6b wlasciwy

Radny - Pan Dariurz Tara: Odnosnie tych oPlat Pomysl iest dobry' Zeby nie bylo sytuacji kiedy

dyrektor zai:,4da oplat na kt6re nie bedzie stai mieszkaic6w. Bardziej stosowne bedzie

wprowadzenie widelek,2eby bylo wieksze pole manewru

Radny - Pan Bogdan wantowski: Prosze o zaProszenie na nastePn4 sesie Pana Marka Wilbrandta

Dyrektora GSZGk w Rybnie. Jest duio nieiasnosci i w zwiQzku z ostatrlim ogloszeniem, kt6re sie

ukazalo w prasie. Postawilo nas w zlym swietle mieszkaiic6w Rybna, ze jestesmy zlodziejarni

wszyscy i kradniemy wode i Smieiq sie po innych mieiscowosciach. Niech wyjaSni sprawg

nagioSnienia tej sPrawy. I wciqgnqa to ieszcze ksigdza i ogloszenia na ambonie bylo

To jest z przesad4.

Radny - Pan Dariusz Tara: ,,Ja inforrnacjg Kierownika Zakladu GosPodarki Komunah-rej traktuje

iako informacie. Jest taka i taka informacia, ja rozumiem 2e zaklad chce przeprowadzid konhole

Nie czuje si€ obm2ony."



Radny - Pan Bogdan Wantowski: ,,To iest sPrawa Rybna' a nie ukazuie sie w prasie powiatowej'

to iest do przesadY"

w6it Gminy - Pan Tomasz wgpz;'nowski: Palr W6it poinformowal' 2e o fakturowanie wody

w-viobvtei iwelada to zle. ,,AIbo stoimy Przed tym, 2e polnosimy cene wody i obciqiamy tych co

rri"-#" ir"lrl i i ktorzy nie plac4 leszcze wigcej zyslujq ldziemy w kierunl<u uszczet:rienia

svstemu i'obni2enia ceny wody Wiec 2eby uszczelJric system trzeba Przedstawid Ptoblem' a jest

;i":il;rj.t; i;i *ygqdl infrrlt uktu." i hydranty Musimy 5% hydrantow. i instalacii u ymieniaf'

u t"go ,,i" *idue . .d io Lgdq szty niebotyczne PieniEdze Ludzie nn Pighze r-rie maj4 wody' w bloku

"i"'^u;q 
*oay, ze nie ma ciinienia 

'l'lamy licznika przy trydrantach te Marszalkowskie i od

kazdeeo mr odprowadzany pieniEdze i bedziemy dokladac do wydobycia Mu-simy

"o*riafo-.c, 
w irurych gminach ofakturowanie iest 90%,70% iest dla siaiv i plukanie Tona

ni""ial" *oz"-y ptLeliclaf \. od 500 tys. do 600 tys rocznie nie wPlywa do naszego zakladu

iomunaLnego."

Radny - Pan Bogdan Wantowski: ,,Nie chodzi mi oto, ze nie mamy to uPorz4dkowa6' tylko ze

naelusnia-y to ,-ti t"ren powiatu, ludzie smiej4 sie ie u nas jest mafia wodna, ze kadniemy wode'

W.'tya 
"i9 ie"t pokazai ie przlechali ludzie z Rybna kttuzy kradn4 wodg poszlo to na forum

po*iatu. ii rozuml"m, 2e sE od tego sottysi i rady soleckie, a nie gazety Powiatowe"'

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,Ja chcialbym powiedziei, Zeby Panl zapisala co- Pal W6jt powiedzial o

Panu'Wisniewskim, 2 e zoslal zatrzytnany przez Policjg, tak Panie W6jcie tak Pan Powiedzial'

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: Tal

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,To jest mieszkaniec mojej wsi i proszg chca 2eby to bylo w protokole

tak jat Pan W6jt to Powiedzial, 2eby nie bylo P6Zniej w ten sPosob, 2e nie zostalo to zapisare i
b9d9 chcial odpowiedzi jaka jest ochrona danych osobowych, 2e czlowiek zostal zattzy'n.any ptzez

poti"jg p"a*" i^ig i nazwisko dlatego 2e Po prcstu nie mo'^a sryPallzowac kogoS kto zrobil

r"yt ioc2et i" UZay z nas moze zrobia qkroczenie, ale po to s4 sPrawy s4dowe gdzie ieste5my
uiajniani s4 i tam jest ochrona danych osobowych Ktos kto iest inwalida w ten sPosdb bgdziemy

postepowaa. Tak mamy Pokaz).wat o swoim ob)'watelu

I drlrga ecz, prosze te' to zapisa( ile iest uzy&ownik6w w gminie kt6lzy uz)'waia ryczaltu na

wodg? Zeby,imy wied zieli czy wszyscy !|ywajq i plac4 za licznik czy ryczaltei\?

Chcialbym wiedziei ilu jest takich uiytkownik6w i w jaki spos6b sig ich tozlicza?

Radny - Pan Daiusz Karbowski: ,,Prosze o zwolnienie mnie z sesji."

Radny - Pan Czeslaw Mederski: ,,To nie iest W6ita wymysl, zrobil to Dyrektor. Liczniki tak jak

robiA to elektrownie i p6zniej te manko my musimy Placie, bo ktos musi za to zaPlaci' l Ze sie

zgadzar z tym" Ze musze byd konhole i gdzie ta woda jest. Bo sq liczniki na hydroforniach i
ciodzi inkasint i spisuje i gdzies ten ubytek i ginie ta woda. I dlaczego ia mam Placid za kogos

niech ka2dy placi za siebie."

Radny - Pan Piotr Rydel: ,,Kolega mnie nie zlozumial m6wie o ryczalcie, s4 u2ytkownicy kt6rzy

biorq wodg i placq ryczaltem. Reszta uczestttik6w bierze wode i w iaki sPos6b Placi za wodq i czy

se liczniki, uszczehienie caloSci.

Radna - Pani Agnieszka Wysocka: ,,My nie placimy, bo nie mamy wody "

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,Pan Dylektor Przedstawi ile rodzin z ryczaltu. Sam widzialem,

Ze latem woda sie lala stfumieniami, na Pytade oni mai4 ryczalt i nie kadn4 wody. Tak Prawo
dopuszcza, nie moina tych ludzi nazl'wai zlodziejami, jakby troszeczke za daleko jest Posuniete'
Oni tak samo placo i 2e nie zostaly im licztki zalozone. Panie W6icie ja mam wielkq Pro6be
pokoriczyly sig inwestycje kolejowe i chodzi o tunel w Tuczkach i w imieniu irutych mieszkarlc6w



naololo iest trawd i wyghda to ohydnie, sekcja Dzialdowo ,':,9- :lP,^"I"d" 
to wszvstlo'

Po 5 latach ma to Przeig( do Powiatowego zarz4du drog' to moze bedzle leplel'

W6it Gminy - Pan Tomasz Wegrz''nowski: Pan W6it Poinfolmowal' ie i ^r'estycje 
te nie sq Po

rut"Ilarun". at" ^l-o 
wszystko Lqdziemy interweniowa' o zrobienie porzqdku'

Pan W6it Doinformo\ir'al, Ze nikt rue m6wi o kradzieiy tylko o uszczelrdeniu systemu Prosba Pana

il"i," .'r|"..-"ni" Pana Dyreklord GSZCK w Rybnie na komisig i obiazd w leren i obejtzenie

riri't"l,.iv.i *t,azeri i pi hydrofomiach za jalimi problemami.Dy.rektor sig boryla Pan W6il

"*iA 
i"tal" -y"oko 1"gL Praca, ze panuie'i rozumie o co chodzi z wod4 i w zakladzie

komunalnym.

Radny - Pan Dadusz Tara: ,,Odnosnie tych kt6rzy korzystail .2, ryczaltu' najlePszym

,orwi4"unle , byloby gdyby sig nie oplacalo kotzyslat z ryczaltu' tak podnieSi ceng wody

zryczaltowanej 2eby sie nie oPlacalo i sie Ploblem sarn rozwi4ze'

Radna - Pani Agnieszka Wysocka: ,,Pani Skarbnik jaka bedzie kwota styPendium dla dzieci' na

pojed)'ncze dziecko ile wyniesie"

Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz: Naukowe stypendium 300 zl'

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,Ta sesja uroczysta Pan Przewo dricz}cy z a date?"

Przewodni.z4cy Rady - Pan Andrzei Kornacki: 10 Pazdziemik

Radny - Pan Pioh Gur Etelewiczt ,,Gdzie lo bedzie"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,To iest 50 kila dzieci, te zwiekszenie wynika z tego 2e

jako rada zaniZyliScie 6redni4 i wyszly by male kwoty, nawet niecale -100 zl" Pan W6it

poinformowal, 2e uroczystosc odbedzie sie na hali w OSIR, zostan4 zaploszeni rodzice tych dzieci

iak i te dzieci, z PCK prryTadq Paistwo i ptzekai4 3 rowety osobom niepehtosplawnl'rn'

bodatkowo prziadE Panstwo Grze6k i dadz4 wyklad, gdzie planowane s4 min. lozmowy dot'

wsp6lpracy , akud"mq Medyczn4 w Bydgoszczy onz Parl Szatzy^ska z OlsztyD kt6ra

-"potilllu*"1" dzialalnosc edukacyjna na naszym terenie. Dodatkowo wreczone bedzie

stypendium sportowe dla mieszkanki z Zabin tj. lll miejsce na rnistrzostwach EuroPy

Wiecej pytan i wniosk6w nie wniesiono.

Ad.6.zamkniecie obrad'

O godz.ls:Oo prowa&4cy obrady Przewodnicza,cy Rady Pan Andrzej Kornacki - wobec

wy-zerpania porz4dku obrad - zamloxal obrady XI sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakoriczono.

Prototolowala

Jolantd Jendrycka


